
Мато Фрањичевић 

1. Питање постављено Савјету министара Босне и Херцеговине, Влади Федерације 

Босне и Херцеговине и Влади Републике Српске – „Постоји ли одлука (пресуда) 

Уставног суда ФБиХ или Уставног суда РС за чију су реализацију надлежи органи 

власти БиХ, ФБиХ или РС а које још нису или су само дјелимично реализоване? 

О којим конкретним предметима је ријеч? 

Предузимају ли се одговарајуће мјере за њихову реализацију и које су то мјере?“  

2. Питање постављено Влади Федерације БиХ – „Шта Влада ФБиХ и Министарство 

енергетике, рударства и индустрије предузима на реализацији Акционог плана 

реструктурирања и модернизације рудника угљена у ФБиХ и Закон о финансијској 

консолидацији рудника угљена у ФБиХ, када је ријеч о руднику угљена Тушница? 

Какво је актуелно стање и какве су перспективе? 

3. Питање постављено Савјету министара БиХ и Предсједништву БиХ – „Из 

средстава јавног информисања могло се дознати да се ускоро може очекивати 

упловљавање ратних бродова у једини босанскохерцеговачки приморски град, у 

Неум. Желио бих провјерити да ли има истине у овим информацијама. Ако има 

онда желим дознати ко је одобрио да у јеку туристичке сезоне, у један мали 

туристички градић, без ратне луке, уплове велики ратни бродови? Који разлози 

стоје иза тог евентуалног одобрења и која је његова сврха?“ 

 

 

 

 


